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مدیر کل محیط زیست استان آذربایجانشرقی در دیدار هیئت نمایندگان اتاق تبریز؛

اهتمام در تسریع صدور مجوزها برای فعالان بخش تولید و صنعت

مدیر کل محیط زیست استان آذربایجانشرقی در دیدار با هیئت نمایندگان اتاق تبریز، بر اهتمام در تسریع صدور

مجوزها برای فعالان بخش تولید و صنعت تاکید کرد.

به گزارش روابط عمومی اتاق بازرگانی تبریز، جمشید برزگر؛ نایب رئیس اتاق بازرگانی تبریز در این دیدار از آمادگی اتاق تبریز در راستای همکاری مشترک و افزایش تعامل با اداره

کل محیط زیست استان آذربایجان شرقی در زمینه مسائل زیست محیطی استان خبر داد.

وی با بیان اینکه اتاق تبریز قابلیت های زیادی برای همکاری در زمینه زیست محیطی دارد، افزود: بدنه کارشناسی بخش خصوصی می تواند به عنوان بازوی فکری و اجرایی دولت

در موارد زیادی یاری گر این بخش، به خصوص در حوزه دریاچه ارومیه باشد.

برزگر با بیان این مطلب گفت: احیای دریاچه ارومیه مطالبه تمام مردم به شمار می رود؛ چرا که آینده چهار استان به آن گره خورده است.

مسعود بنابیان؛ نایب رئیس اتاق بازرگانی تبریز با بیان اینکه استان آذربایجان شرقی با چالش های متعدد زیست محیطی مواجه است، خواستار اتخاذ تدابیر جدی در راستای

مدیریت شرایط موجود شد.

سید باقر شریف زاده؛ عضو هیئت نمایندگان اتاق بازرگانی تبریز با بیان اینکه در تمامی جوامع توسعه یافته و پیشرفته بین مردم و دولت، نهادهای واسطی به نام تشکل ها فعالیت

می کنند، از مدیر کل محیط زیست استان آذربایجان شرقی خواست تا از نظرهای مشورتی اتاق فکر اتاق تبریز که بدون هیچ چشم داشتی صورت می گیرد، بهره ببرد.

مهدی امینی؛ عضو هیئت نمایندگان اتاق بازرگانی تبریز با اشاره به سختگیری های بیش از حد اداره کل محیط زیست استان آذربایجان شرقی گفت: در حالی که ما در واحدهای

صنعتی خود حتی برای تامین آب شرب با مشکل مواجه هستیم، این مجموعه از ما می خواهد تا در حاشیه کارخانه خود فضای سبز ایجاد کنیم، در حالی که امکان آبیاری این

فضای سبز عملاً برای بسیاری از واحدها میسر نیست.

امید اسمعیل ظفر؛ عضو هیئت نمایندگان اتاق بازرگانی تبریز گفت: مسائل زیست محیطی با بحث اقتصاد ارتباط تنگاتنگی دارد و با توجه به اهمیت این موضوع مجموعه های

صنعتی استان همواره در تلاش بودند تا با کمترین آسیب به محیط زیست فعالیت کنند.

محمد حسین حسن زاده؛ مدیر کل محیط زیست استان آذربایجان شرقی، بر جایگاه ویژه اتاق تبریز به عنوان اولین اتاق بازرگانی کشور تاکید کرد.

وی گفت: پیش تر دولت ها برای رسیدن به رشد اقتصادی، راحت ترین مسیر ممکن یعنی بهره گیری از منابع طبیعی را انتخاب می کردند، اما بعد از گذشت چندین دهه دنیا

متوجه شد که این مسیر بدترین راه برای رشد است.

حسن زاده گفت: نقش اصلی ما مچ گیری نیست، بلکه اجرای قانون است و تلاش ما این است که در برخورد با صنایع بدون هیچگونه ایجاد علامت سوال، در چارچوب قانونی و با

انعطاف باشد. ما دنبال پلمپ صنایع نیستیم.

وی از اهتمام خود برای تسریع در صدور مجوزها چه در حوزه بهره برداری و چه در حوزه تمدید تاکید کرد.
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